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Yrkande angående – Trygghetsåtgärder på 
Saltholmens brygga 

Förslag till beslut 
I Stadsmiljönämnden: 

1. Att uppdra till förvaltningen att återkomma med ett underlag för vilka åtgärder som är 

mest effektiva och prioriterade gällande trygghetsskapande åtgärder och eventuella 

förvaringslösningar vid Saltholmens brygga/resecentrum. Säkerheten på andra viktiga 

knutpunkter skall vägas in i prioriteringen. 

Yrkandet 
Att Göteborgs ska var tryggt är viktigt för oss så vi delar oppositionens ingång i sitt 

yrkande. De särskilda behov som uppstår vid Saltholmen vad gäller transporter av varor 

och annat gods är också en viktig fråga. 

 

Förslagen på åtgärder är däremot väl detaljerade och frågan uppstår om det är de mest 

effektiva och prioriterade åtgärderna. 

 

Det finns diskussioner mellan staden och Västtrafik att på sikt bygga om resecentrumet. 

Vilka funktioner och utformningen kan vara aktuell kan alltså påverkas av det arbetet. 

 

Trygghet är en viktig fråga i hela staden och prioriteringen behöver vara efter där det 

finns störst behov. 

 

Därför önskar vi få förvaltningens bild av vilka åtgärder som är mest effektiva och 

prioriterade. 
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